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e Vision d'avenir pour 
la  médecine interne

Toekomstvisie voor de  
inwendige geneeskunde

Lieu / Plaats  
Radisson Blu Royal Hotel Brussels 

R. du Fossé aux Loups  47 Wolvengracht  
Bruxelles  1000 Brussel 



9.15  Accueil  / Onthaal
 Modérateur  - Moderator :  
 Prof. Francis Heller 
         

9.30   Conséquences du nouveau financement  
 hospitalier pour la médecine interne

 De gevolgen van de nieuwe ziekenhuisfinanciering  
 voor de inwendige geneeskunde 
 Dr Jean-Luc Demeere
 Président GBS - Voorzitter VBS 

10.00   La médecine interne : unité et diversité
 Inwendige geneeskunde:  
 eenheid en verscheidenheid

 Prof. Willy Peetermans
 UZ Leuven - 
 Chef de service-directeur Centre de compétence  
 médecine interne 
 Diensthoofd-directeur competentiecentrum  
 inwendige geneeskunde 
 

10.30  Le service de médecine interne au cœur de  
 l'hôpital général ou l'expérience Jolimontoise   
           des 30 dernières années

 De dienst inwendige geneeskunde in het hart van  
 het algemeen ziekenhuis of de ervaring van de  
 afgelopen 30 jaar in het Jolimont-ziekenhuis 

 Dr Geneviève Derue
 Chef du Service et du Département  
 de Médecine Interne CH Jolimont
 Diens t -  en  depar tementshoofd  
 Inwendige Geneeskunde CH Jolimont 

  
 

  Programme / Programma

10.55  L'union professionnelle est-elle encore  
 nécessaire en 2016 ?
 Is een beroepsvereniging nog nodig in 2016? 
  Dr. Johan Bockaert
 Secrétaire Union professionnelle Médecine interne 
 Secretaris Beroepsvereniging Inwendige geneeskunde 

11.10  Assemblée générale statutaire
 Statutaire algemene vergadering
12.00  Drink

De nombreux jeunes confrères se demandent si au vu 
de l’évolution rapide de la médecine vers une « super-
spécialisation », la médecine interne générale aura encore 
une place à l’avenir.
Avons-nous encore besoin d’un spécialiste avec une vision 
large, qui soit attentif au patient dont le diagnostic est  
compliqué et difficile ?
Quelle sera la place de l’interniste général à l’hôpital ?  
Un interniste général est-il nécessaire ?
L’interniste peut-il contribuer aux économies 
dans la santé publique dans le cadre du nouveau  
financement des hôpitaux ?
Nous tenterons de répondre à ces questions lors de ce 
symposium.

Dr J. Bockaert, Secrétaire de l’union professionnelle

Vele jonge collega’s stellen zich de vraag of er in de 
toekomst nog een plaats is voor de algemene inwendige 
geneeskunde, gezien de snelle evolutie van de geneeskunde 
naar superspecialisatie.
Is er nog nood aan een specialist met een brede visie, 
met aandacht voor de patiënt met een gecompliceerde en 
moeilijke diagnose?
Wat zal de plaats zijn van de algemene internist in het 
ziekenhuis? Is een algemene internist nodig?
Kan de internist een bijdrage zijn in de besparingen in de 
gezondheidszorg, in de nieuwe ziekenhuisfinanciering?
Op deze en andere vragen trachten wij een antwoord te 
geven tijdens dit symposium.

Dr. J. Bockaert, Secretaris beroepsvereniging
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